
 آرمان ملی: رقابت های والیبال قهرمانی مردان آسیا در حالی 
از 28 مرداد در ارومیه آغاز می شود که تیم ملی والیبال کشورمان 

با حاشیه هایی مواجه است. 
   وضعیت تیم ملی 

بیست ودومین دوره رقابت های والیبال قهرمانی مردان آسیا 
از 28 مرداد تا چهارم شهریور به میزبانی شهر ارومیه و با شرکت 
۱8 تیم برگزار خواهد شد. تمرین های تیم ملی والیبال ایران 
برای حضور در این رقابت ها از سه شنبه، سوم مرداد، با حضور 
۱8 بازیکن در سالن فدراسیون والیبال آغاز شد. شاگردان بهروز 
عطایی، سرمربی تیم ملی والیبال ایران، ساعت ۱2 و ۳۵ دقیقه 
ظهر روز شنبه ۱۴ مرداد راهی ارومیه شدند تا ادامه تمرین های 
خود را در این شهر پیگیری کنند. میلاد عبادی پور، مهدی 
جلوه، محمد ولی زاده، پوریا حسین خانزاده، میثم صالحی، 
شهروز همایونفرمنش، امیرحسین اسفندیار، مبین نصری، امین 
اسماعیل نژاد، بردیا سعادت، صابر کاظمی، محمدرضا حضرت پور، 
آرمان صالحی، محمدطاهر وادی، جواد کریمی و محمد فلاح ۱۶ 
اعزامی به ارومیه هستند. سیدمحمد موسوی قرار شد بعد از تیم 
راهی ارومیه می شود تا اردوی تیم ملی با ۱۷ بازیکن در این شهر 
آغاز شود و در نهایت ۱۴ بازیکن در فهرست تیم ایران در قهرمانی 
مردان آسیا قرار گیرند. در پایان اردوی تهران امیررضا سرلک و 
علی رمضانی از ترکیب تیم خط خوردند و محمد فلاح به تیم 
اضافه شد. مصطفی کارخانه به عنوان سرپرست، بهروز عطایی 
)سرمربی(، علیرضا طلوع کیان، پاول متئوس و عبدالرضا علیزاده 
)مربیان(، امین علی اکبری )آنالیزور(، یاناس ویچیچ )مربی 
بدنساز(، نیما ده پناه )فیزیوتراپ(، رضا قلی پور )پزشک( و حمزه 
فتحی به عنوان ماساژور، کادر فنی تیم ملی را تشکیل می دهند. 
سرپرست تیم ملی به دلیل مشغله کاری روز دوشنبه ۱۶ مرداد 
راهی ارومیه می شود و میلاد دارابی به عنوان دستیار سرپرست، 
ملی پوشان را در سفر به ارومیه همراهی می کند. عبدالرضا علیزاده 
به تازگی به عنوان مربی به کادر فنی تیم ملی اضافه شده است. در 
لیگ ملت های 2۰2۳ محمود افشاردوست مربی بود که پیش از 

شروع اردوی قهرمانی آسیا از سمت خود کناره گیری کرد. 
   کاپیتانی 

سرپرست تیم ملی والیبال گفت: محمد موسوی کاپیتان 

تیم ملی است و چالشی در این زمینه نداریم. مسابقات والیبال 
قهرمانی آسیا از 28 مرداد تا چهارم شهریور به میزبانی ارومیه 
برگزار می شود. در این راستا تیم ملی ایران در اردوی آماده سازی 
به سر می برد و تا چند روز دیگر به ارومیه اعزام می شود تا در این 
شهر اردو بزند. مصطفی کارخانه، سرپرست تیم ملی والیبال در 
گفت وگو با ایسنا به شرایط تمرینی ملی پوشان اشاره و بیان کرد: 
خوشبختانه شرایط تیم ملی خوب است. ۱۰ روز قبل از مسابقات 
به ارومیه می رویم تا با شرایط آب و هوایی آنجا آشنا شویم. لیگ 
ملت ها تمام شده و تیم ریکاوری خوبی داشته است. بازیکنان 
تمرینات خیلی خوبی را هم پشت سر می گذارند و خیلی جدی، 
مصمم و باانگیزه کار را دنبال می کنند. امیدوارم بازی های قابل 
قبولی را انجام بدهیم. او در واکنش به اینکه قبل از شروع اردوها 
تیم ملی درگیر حواشی بود، گفت: آنقدر حاد نبود و موضوع خاصی 
وجود نداشت اما خوشبختانه الان همه چیز خوب است. کارخانه با 
بیان اینکه با حضور محمد موسوی و میلاد عبادی پور در تیم ملی 
چالشی برای انتخاب کاپیتان نداریم، ادامه داد: کاپیتان تیم آقای 
موسوی است و مشکلی وجود ندارد. موسوی و عبادی پور بازیکنان 
بزرگ و شایسته ای هستند. این دو کنار هم مثل دو برادر کار را جلو 
می برند. او در واکنش به اینکه شنیده شده حضور داورزنی کنار تیم 
در جریان رقابت های قهرمانی آسیا برای جلوگیری از ایجاد حاشیه 
در تیم است، بیان کرد: اینگونه نیست. آقای داورزنی به عنون 
رئیس فدراسیون و رئیس تشریفات کل مسابقات از شروع رقابتها 

حضور فیزیکی دارد. ما هم خوشحال می شویم کنار تیم باشد. 
   انتقاد 

کاپیتان تیم ملی والیبال ایران به محض ورود به ارومیه از شرایط 
بد هتل انتقاد کرد. در حالی که محمد موسوی، کاپیتان تیم ملی 
والیبال ایران، صبح روز ۱۶ مرداد به جمع اردونشینان در ارومیه 
ملحق شد از شرایط هتل انتقاد کرد. موسوی در استوری انتقادی 
خود نوشت: ما برای شرایط اردویی بهتر، 2 هفته زودتر، خانواده 
را تنها گذاشتیم با این استدلال که شرایط اردویی ارومیه از تهران 
بهتر است ولی شرایط آنطور که باید، نیست. انگار تیم ملی والیبال 

برای کسی مهم نیست. 
رئیس فدراسیون والیبال درباره اظهارنظر محمد موسوی گفت: 
اقدام این بازیکن اوج ناشی گری و نادرست بود و تذکرات لازم به 

وی و مسئولان تیم داده شده است. محمدرضا داورزنی عصر 
دیروز در نشست خبری بیست و دومین دوره مسابقات والیبال 
قهرمانی مردان آسیا، اظهار داشت: والیبال در کشور ما بیش از 
۱۳۰ سال قدمت دارد که اولین مسابقات والیبال در تبریز برگزار 
شد. وی با بیان اینکه خود را برای سومین حضور در المپیک ریو 
حاضر می کنیم، افزود: والیبال چهارمین رشته ورزشی است 
که در پلتفرم های مجازی حضور دارد و در المپیک ها اولین 
رشته دنیا است که بیش ترین علاقه مندی را میان مردم دارد. 
رئیس فدراسیون والیبال جمهوری اسلامی ایران عنوان کرد: 
این مسابقات در رنکینگ جهانی موثر است، همچنین حضور 
تماشاگران ارومیه ای در تداوم میزبانی مسابقات والیبال قهرمانی 
آسیا و کسب نتایج تیم ملی خیلی موثر است. داورزنی بیان کرد: 
تیم باشگاهی والیبال شهرداری ارومیه در لیگ برتر حضور خواهد 
داشت، از شهرداری ارومیه انتظار داریم از تیم حمایت کنند. 
وی در واکنش به حاشیه سازی محمد موسوی کاپیتان تیم ملی 
والیبال در خصوص حضور در تمرین تیم ملی در ارومیه گفت: اقدام 
این بازیکن اوج ناشی گری و نادرست بود و تذکرات لازم به وی و 
مسئولان تیم داده شده است. رئیس فدراسیون والیبال جمهوری 
اسلامی ایران تاکید کرد: اردوی تمرینی تیم ملی همزمان با چند 
همایش و مراسم بین المللی و ملی در ارومیه برگزار می شود 
که همین امر موجب اسکان تیم در هتل مرغوب ولی با سطح 
پایین تر از هتل اصلی شده و به محض پایان برنامه های همزمان 
نسبت به اسکان تیم در هتل اصلی اقدام می شود. در این نشست 
استاندار آذربایجان  غربی هم در سخنانی ضمن قدردانی از رئیس 
فدراسیون والیبال و مدیران استانی حوزه ورزش، اظهار داشت: 
آذربایجان  غربی به عنوان مهد والیبال آسیا مطرح است و میزبانی 
از رقابت های بین المللی برای معرفی ظرفیت های این استان بسیار 
مغتنم است. محمدصادق معتمدیان افزود: چهره های برجسته و 
شناخته شده والیبال در طول تاریخ که از آذربایجان غربی حاضر 
بوده اند، موید اهمیت این ورزش برای مردم است و باید برای حفظ 
و تعالی این ارزش تلاش شود. وی حضور ۱8 کشور در رقابت ها 
را فرصت مغتنمی برای شناساندن ظرفیت ها و زیرساخت های 
موجود دانست و گفت: هرگونه حمایت برای میزبانی شایسته این 

مسابقات را بدون کم و کاست انجام می دهیم. 
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گفت وگو

  کوتاه 
تسنیم: باشگاه پرسپولیس پس از ناکامی در جذب دروازه بان 
چاپه کوئنسه، با یک دروازه بان از سری B این کشور وارد 
مذاکره شده است. باشگاه پرسپولیس در ادامه مذاکرات خود 
با دروازه بانان زیر 2۳ سال خارجی، این بار با یک دروازه بان ۱9 
ساله برزیلی به توافق رسیده است. سرخپوشان در حالی که هفته 
گذشته تا آستانه توافق نهایی با دروازه بان دوم تیم چاپه کوئنسه 
برزیل پیش رفته بودند، به دلیل رقم درخواستی حدود ۳۰۰ هزار 
دلاری باشگاه برزیلی برای صدور رضایت نامه، از جذب این بازیکن 
صرف نظر کردند و به سراغ یک گزینه دیگر رفتند. در این مرحله 
باشگاه پرسپولیس با ننکا میگوئل جونیور دروازه بان ۱9 ساله تیم 
لوندرینا در سری B برزیل وارد مذاکره و ظاهراً به توافق نهایی نیز 
نزدیک شده است. باشگاه برزیلی برای صدور رضایت نامه این 
بازیکن خواستار مبلغی حدود ۱۰۰ هزار دلار شده و قرارداد این 
بازیکن هم حدود ۱۱۰ هزار دلار در نظر گرفته شده است. مدیران 
باشگاه پرسپولیس در حال مذاکره با باشگاه برزیلی هستند تا در 

صورت توافق نهایی، میگوئل جونیور به زودی راهی ایران شود. 

بیــن المــلل 
  خاویر زانتی  در گفت وگو با روزنامه ایتالیایی »گاتزتا دلو 
اسپورت« چاپ میلان، درباره مهاجم پیشین خود که میز مذاکره 
با باشگاه اینتر را در رفتاری غیرحرفه ای ترک کرد و با یوونتوس 
وارد مذاکره شد، گفت: لوکاکو به ما خیانت کرد. ما از رفتار او بسیار 
ناامید شدیم. برای کاری که اینتر برای لوکاکو انجام داد، ما انتظار 
رفتاری متفاوت از او به عنوان یک فوتبالیست حرفه ای و یک مرد 
را داشتیم. او حق دارد به جایی که می خواهد برود اما همین که به 
موقع تصیمش را به ما می گفت، کافی بود. هیچ کس بزرگ تر از 
باشگاه نیست و در ساخت یک تیم باید همیشه ارزیابی کنید که 
چه کسانی را در رختکن قرار می دهید. لوکاکو که تا سال 2۰2۶ با 
باشگاه چلسی قرارداد دارد، فصل گذشته به طور قرضی برای اینتر 
بازی کرد و با به ثمر رساندن ۱۴ گل و ثبت ۷ پاس گل به این تیم 
برای کسب جام حذفی ایتالیا، فتح سوپرکاپ ایتالیا و رسیدن به 
فینال لیگ قهرمانان اروپا کمک کرد. وی همچنین درباره مهاجم 
آرژانتینی نراتزوری که با داشتن پیشنهادهای وسوسه کننده از 
عربستان ترجیح داد در اینتر بماند و فصل پیش رو کاپیتان اول تیم 
خواهد بود، اظهار داشت: او با تواضع قدم های درستی برداشت. از 
مسیری که لائوتارو پشت سر گذاشته، خوشحالم. او باید رهبری 
تیم را با مسؤلیت بیشتری 
تأیید کند اما او به اینتر تعلق 
خاطر دارد و می داند چگونه 
برای دیگران الگو باشد. این 
کاری است که یک کاپیتان 
انجام می دهد و حقایق را 
جلوی هم تیمی هایش بیان 

می کند. 

ایران با حسن یزدانی و کامران  
قاسمپور در بازی های آسیایی

ایسنا: تیم  ملی کشتی آزاد ایران پس از حضور 
در رقابت های قهرمانی جهان 2۰2۳ که از 2۵ 
شهریور در بلگراد صربستان برگزار می شود، با 
ترکیب اصلی از صربستان عازم چین خواهد شد 
تا در بازی های آسیایی به میدان برود. با توجه به 
اهمیت نتایج کشتی برای ورزش ایران در بازی های 
آسیایی، چهره های مطرح کشتی ایران در این 
رویداد به مصاف رقبایشان می روند. حضور رحمان 
عموزاد، حسن یزدانی و امیرحسین زارع ۳ چهره 
شاخص کشتی ایران در بازی های آسیایی قطعی 
است و این ۳ کشتی گیر از صربستان عازم چین 
خواهند شد. کامران قاسمپور دارنده 2 مدال طلای 
جهان نیز که با برطرف شدن مصدومیتش در وزن 
92 کیلوگرم رقابت های قهرمانی جهان به میدان 
می رود، در صورتیکه در بلگراد دچار مشکل خاصی 
نشود، گزینه اصلی ایران برای حضور در وزن 9۷ 
کیلوگرم بازی های آسیایی خواهد بود. ضمن 
اینکه این مسابقات محکی برای حضور قاسمپور 
در وزن 9۷ کیلوگرم المپیک است. یونس امامی 
نیز که قرار است نماینده وزن ۷۴ کیلوگرم ایران در 
رقابت های قهرمانی جهان باشد، در صورت عملکرد 
خوب در این مسابقات، گزینه اصلی برای شرکت 
در بازی های آسیایی خواهد بود، در غیر اینصورت 
محمدصادق فیروزپور و عرفان الهی گزینه های 

بعدی جانشینی امامی خواهند بود. 

خارج ازمستطیل سبز

مقصد بعدی مگوایر مشخص شد 
به گزارش دیلی میرور، هری مگوایر مدافع 
۳۰ ساله که در سال 2۰۱9 با 8۰ میلیون پوند به 
یونایتد پیوست جایی در ترکیب شیاطین سرخ 
برای فصل بعد ندارد و به همین خاطر فروخته 
خواهد شد. وستهم در ابتدا پیشنهاد 2۰ میلیون 
پوندی برای مگوایر در ماه گذشته به یونایتد ارائه 
داد که این پیشنهاد رد ولی اما تیم دیوید مویس 
با ۳۰ میلیون پوند توانست مگوایر را به خدمت 
بگیرد. به گفته دارمش شث، گزارشگر اسکای 
اسپورت ارزش این انتقال ۳۰ میلیون پوند 
است. پیش از این وین رونی برترین گلزن تاریخ 
منچستریونایتد نیز به هری مگوایر توصیه کرده 
بود یونایتد را ترک کند. این بازیکن در دیدارهای 
پیش فصل نیز در ترکیب تیمش نمایش خوبی 
نداشت و نشان داد پیشرفتی در فوتبالش ایجاد 

نشده است و باید او را جدا شده دانست. 

خبـــــر

شرایط سخت لیگ برتر 

تیم پرسپولیس نزدیک به 2 ماه است که تمریناتش را شروع 
کرده و امسال برخلاف سال های قبل به اردوی خارج از کشور 
نرفت. از لحاظ جذب نفرات نیز حداقل تغییرات را داشت و این 
خیلی خوب است. اینکه تیم شاکله اصلی اش را حفظ کرده و تمام 
بازیکنان باکیفیت ماندند. چندین سال است که این بازیکنان 
در کنار هم هستند و خوب کار می کنند. حُسن کار این است که 
بازیکنان از فوتبال یکدیگر آشنایی دارند و در این سال ها یحیی 
گل محمدی، بازیکنانش را به خوبی می شناسد. با توجه به اینکه 
تیم ها بعد از دوره بدنسازی پای به مسابقات می گذارند، اگر قرعه 
مناسبی به تیم پرسپولیس می خورد خیلی بهتر بود. یک مقدار 
بازی ها در هفته های اول سخت تر است، چون تیم ها در شرایط 
بدنسازی هستند، اما پرسپولیس قطعاً مثل سال های قبل مدعی 
اول قهرمانی است. امیدوارم سرخپوشان بازی اول را با قدرت شروع 
کنند، چون بازی در ورزشگاه آزادی است. بازیکنان سالهاست که 
کنار یکدیگر بازی می کنند و انتظار هواداران را می دانند و امیدوارم 
بازیکنان بازی سراسر هجومی ارائه بدهند تا در اول فصل امتیازات 
را کسب کنند. ان شاا... بازی اول را با دست پر از زمین مسابقه 
خارج شوند. پرسپولیس 2، ۳ بازیکن از جمله حسین کنعانی 
زادگان، شهاب زاهدی و مسعود ریگی را گرفت. کنعانی و زاهدی 
دوباره به تیم خود بازگشتند، اما این دفعه با تجربه بالاتر آمدند. 
این بازیکنان به شرایط تیم واقف هستند و از آن طرف هم ریگی به 
تیم اضافه شده است. این بازیکن هم در تیم های بزرگ استقلال 
و سپاهان بازی کرده است. البته نیاز مبرم به جذب یک فوروارد 
داریم و هافبک طراح هم خوب است بگیریم. علاوه بر این، گلر 
ذخیره مطمئن نداریم و یک دروازه بان باید بگیرند که در صورتی 
که بیرانوند به علت مصدومیت و محرومیت نتوانست بازی کند گلر 
جدید بتواند جای او را پر کند. به طور حتم با بازیکنانی که داریم، 
می توانیم به موفقیت در لیگ امیدوار باشیم؛ این بازیکنان می توانند 
جلوی هواداران خوب بازی کنند، اما از آنجا که بازی های آسیایی 
داریم باید یک فوروارد باتجربه جذب کنیم که حرفی برای گفتن در 
آسیا داشته باشیم. اگر ۳ بازیکن به تیم پرسپولیس اضافه شوند به 
طور حتم با استعدادی که بازیکنان ایرانی دارند در آسیا هم حرفی 
برای گفتن خواهیم داشت. از همین الان نمی توانیم قطعا بگوییم 
که تیممان قهرمان می شود و راه سختی در پیش داریم. تیم هایی 
مثل سپاهان و تراکتور هزینه های بسیار هنگفتی کردند و بازیکنان 
باکیفیتی جذب کردند و از آن طرف هم استقلال رقیب قابل 
احترامی برای ما بوده است. امسال رقابت نسبت به پارسال سخت تر 
است، اما امیدوار هستم، چون تیم خوبی داریم و بازیکنان باکیفیتی 
در تیممان حضور دارند و شانس اول قهرمانی هستیم. یک سری 
از تیم ها مثل پیکان، نساجی، آلومینیوم می توانند سقف را رعایت 
کنند. اگر این تیم ها می گویند که سقف را رعایت کردند قابل قبول 
است، اما با تورمی که دچارش هستیم برای تیمی که پارسال ۷۰۰، 

8۰۰ میلیارد تومان هزینه کرده است قابل قبول نیست. 

تیم های  بازیکن سابق  احمد جمشیدیان 
استقلال و سپاهان در خصوص مدعیان این فصل 

رقابت های لیگ برتر صحبت کرد. 
   چه دیدگاهی در خصوص تیم های مدعی 
بیست و سومین دوره لیگ برتر فوتبال ایران 

دارید؟
انتظار می رود استقلال، پرسپولیس و سپاهان 
همانند گذشته مدعیان اصلی باشند اما می توان 
روی تراکتور هم حساب کرد چون این تیم فصل 
گذشته و از زمانی که پاکو خمز به عنوان سرمربی 
انتخاب شد روند رو به رشدی را سپری کرد و با 
حفظ این مربی اسپانیایی احتمال آنکه شاهد 
نمایش پر قدرت تری از این تیم باشیم زیاد است. 
البته تراکتور ۱۰ تا ۱2 تغییر داشته و گلزنان اصلی 
این تیم یعنی رضا اسدی و محمد عباس زاده جدا 
شده اند ولی جایگزین های بهتری دارند و این تیم 
تبریزی توانایی آن را دارد تا مربع قهرمانی را تشکیل 
دهد. شاید تیم پنجمی هم به جمع مدعیان اضافه 
شود، اما این موضوع در طول مسابقات مشخص 
می شود. استقلال شرایط مساعدی نداشته و 
مشکلات مدیریتی روی آماده سازی پیش فصل 
این تیم تأثیر داشت. استقلال در حفظ مهاجمان 
تأثیرگذار خود موفق نبود و این موضوع روی 
عملکردش تأثیر دارد. با این حال وجود هواداران، 
شخص جواد نکونام که در سال های اخیر نتایج 
خوبی در عرصه مربیگری گرفته و اینکه بخش 
عمده ای از شاکله اصلی تیم در دیگر پست ها حفظ 
شده اند، می تواند استقلال را تبدیل به یکی از 
مدعیان قهرمانی کند. البته نام استقلال هم به این 
تیم کمک می کند تا بتواند در قامت مدعی ظاهر 
شود. این تیم همواره ظرفیت آن را دارد تا بتواند 
یک تیم مدعی باشد و حتی با وجود آنکه در فصل 
نقل و انتقالات این حس ایجاد شده که عملکرد تیم 
عالی نبوده اما فشاری که هواداران می  آورند باعث 
افزایش انگیزه اعضای تیم می شود تا بتوانند فصل 

خوبی داشته باشند. 
  در مورد پرسپولیس چه نظری دارید؟

پرسپولیس کیفیت خیلی خوبی داشته و شاکله 
کادرفنی و مدیریت خود را حفظ کرده و بازیکنان 
اصلی اش را از دست نداده است. فصل قبل هم تا 
زمانی که مهاجم گلزن جذب کند دچار مشکلاتی 
بود اما این فصل مهره تأثیرگذاری را از دست نداده 
است. عیسی آل کثیر را هم اگر می خواستند اجازه 
جدایی به او نمی دادند. تنها مشکل پرسپولیس 
وقت و هزینه ای بود که صرف شهریار مغانلو کرد 
چون عیان بود سپاهان این مهاجم رابه پرسپولیس 
که رقیبش است، نمی دهد. هنوز این تیم زمان دارد 
تا یک یا دو مهاجم خوب جذب کند ولی ثباتی که 
این تیم دارد به حضور در کورس قهرمانی کمک 
خواهد کرد. این فصل لیگ جذابی خواهیم داشت و 
ذوب آهن، گل گهر سیرجان و فولاد خوزستان هم 

می توانند اتفاقات متفاوتی را رقم بزنند. 

سهراب انتظاری 
 کارشناس فوتبال 

جمشیدیان:  
در این فصل شاهد 

رقابت مربع مدعیان 
قهرمانی هستیم 

در یکی از تصاویر مسابقه 
تدارکاتی تیم اتحاد کلباء و در 
شرایطی که بازیکنان کلباء 
در حال گرفتن عکس دست 
جمعی هستند، نام بازیکن 
سابق استقلال پشت پیراهن 
او به زبان انگلیسی القایدی 

ثبت شده است. 

ماسک های هیپوکسی دوباره 
در تمرینات پیش فصل رئال 
مادرید ظاهر شدند. از زمانی 
که آنتونیو پینتوس به عنوان 
مربی بدنساز در سال 2021 به 
رئال بازگشت، استفاده از این 
ماسک به اتفاقی عادی تبدیل 

شده است. 

امباپه از تمرین با تیم اصلی 
منع شده و دو هفته است با 
مازادها تمرین می کند. او 
همچنان اجازه حضور در 
رختکن تیم اصلی را ندارد ولی 
اصلا نگران به نظر نمی رسد و 
ظاهرا بسیار هم خوشحال 

 . ست ا

ت
شــ

س نو
عک

        مازاد خوشحال   پیراهن ماسک

گواردیولا عامل افت ستاره جوان سیتی؟

بیانی: شرایط استقلال خوب نیست 

جیمی کاراگر معتقد است پپ گواردیولا 
جلوی پیشرفت فیل فودن در منچسترسیتی 
را گرفته است. به گزارش دیلی میل، فیل 
فودن از زمانی که در سال 2۰۱۷ خودش را 
مطرح کرد توانسته است در بالاترین سطح 
برای سیتی و تیم ملی انگلیس بازی کند. 
فودن اکنون در سن 2۳ سالگی با سیتی 
پنج قهرمانی لیگ برتر، چهار قهرمانی جام 
اتحادیه، دو جام حذفی و یک لیگ قهرمانان 
اروپا را کسب کرده است. فودن همچنین 2۵ 
بار با تیم ملی انگلیس به میدان رفته است 

و بخشی از تیم گرت ساوتگیت برای یورو 
2۰2۰ و جام جهانی 2۰22 بوده است. با 
این حال، پیش از فصل جدید، کاراگر مدافع 
سابق لیورپول و انگلیس این سوال را مطرح 
کرده است که آیا فودن با دیدگاه گواردیولا 
در باشگاه مطابقت دارد یا خیر. کاراگر در 
صحبت هایی درباره این ستاره جوان گفت: 
فیل فودن دیگر جوان نیست. سه چهار سال 
پیش می گفتیم او بهترین بازیکن انگلیسی 
می شود. تقریباً به نظر می رسد جود بلینگام 
پیشرفت کرده و به سطح بالاتری رسیده 

ولی شرایط برای فیل فودن اینطور نبوده 
و او نتوانسته چه در سیتی و چه در تیم ملی 
انگلیس پیشرفت کند. همه ما می دانیم که 
او چقدر خوب است ولی برنامه گواردیولا 
باعث افت فودن شده است. فودن باید پشت 
ارلینگ هالند و آلوارز بازی کند ولی پپ 
گواردیولا در این پست به او بازی نمی دهد. 
باشگاه منچسترسیتی اعلام کرد فیل فودن 
قرارداد جدیدی را امضا کرده است که او را 
تا سال 2۰2۷ در سیتی نگه می دارد. این 
بازیکن 2۳ ساله در فصول اخیر به عنوان 

یک بازیکن حیاتی برای پپ گواردیولا ظاهر 
شده است. سیتی فصل جدید رقابت های 
لیگ برتر را جمعه شب آغاز خواهد کرد و 
به مصاف برنلی تازه صعود کرده که تحت 
هدایت ونسان کمپانی، اسطوره آبی ها قرار 
دارد به میدان خواهد رفت. منچسترسیتی 
ابتدای هفته در سوپر جام انگلیس موسوم 
به جام خیریه برابر آرسنال به میدان رفت 
که این دیدار یک بر یک به تساوی رسید و 
در ضربات پنالتی آرسنال ۴ بر ۱ برنده شد و 

عنوان قهرمانی را به دست آورد. 

فوتبال  تیم  پیشکسوت  بیانی  شاهین 
استقلال گفت: تنها خبر خوشی که شنیدیم 

این بود که نکونام استقلال را ترک نکرد. 

   شرایط استقلال 
شاهین بیانی در گفت وگو با فارس، در 
خصوص شرایط استقلال پیش از اولین بازی 
لیگ 2۳، اظهار داشت: با همه فراز و نشیب ها 
لیگ شروع شده و استقلال هم باید وارد 
مسابقات شود. شرایط تیم خوب نیست. نه 
در حفظ بازیکنان سال قبل خوب عمل کردند 
و نه در یارگیری، نه تمرینات پیش فل خوبی 
داشتند و نه بدنسازی ولی با همه این تفاسیر، 
استقلال تیم بزرگی است و باید لیگ را با همه 
این سختی ها شروع کند. وی افزود: امیدوارم 
بازیکنان شرایط را درک کنند. آن ها باید توان 
و تمرکزشان را روی موفقیت تیم بگذارند. 

باید درمورد پیراهنی که تنشان هست فکر 
کنند. استقلال امسال سال سختی دارد اما نام 
بزرگی دارد و مطمئن باشید امسال هم یکی 

از مدعیان است. 

   واکنش به صحبت های نکونام 
بیانی در مورد صحبت های جدید نکونام 
مبنی بر اینکه استقلال مانند بچه ای شده 
که از پشت ویترین خریدهای دیگران را 
تماشا می کند، گفت: تنها خبر خوشی که 
این چند وقت از استقلال شنیدیم این بود 
که نکونام استقلال را ترک نکرد. این خیلی 
مهم است. تنها خبری که می توانست هوادار 
و پیشکسوتان را خوشحال کند. او پا پس 
نکشید. ماند تا بجنگد. جواد هم از خانواده 
استقلال است و این شرایط را درک کرده، 
امیدوارم با همه این سختی ها، استقلال شروع 

خوبی داشته باشد. کار خیلی سخت است 
اما هر اتفاقی بیفتد، هواداران و پیشکسوتان 
این تیم را دوست دارند. هر اتفاقی بیفتد در 
عشق و علاقه آن ها به این تیم تفاوتی ایجاد 

نمی شود. 

   غرق شدن کشتی 
اینکه  مورد  در  استقلال  پیشکسوت 
سرمربی تیم اعلام کرد همه در یک کشتی 
هستیم و اگر این کشتی غرق شود همه غرق 
می شوند، عنوان کرد: او می خواهد بازیکن و 
هوادار شرایط را درک کنند. هر اتفاقی بیفتد 
هوادار هم جزو استقلال است. ممکن است 
تیم امسال نتیجه خوبی نگیرد ولی مهم 
است که همه اعضای این خانواده در کنار 
هم باشند. همه مشکلات استقلال به عدم 
مدیریت باشگاه بر می گردد. در حساس ترین 

برهه و زمانیکه همه چیز باید در آرامش باشد، 
مدیران استعفا می دهند و مدیرعامل عوض 
می شود. همه، مشکلات استقلال را می دانند 
اما مهم است که مدیریت از سرمربی و تیم 
حمایت کند. در این شرایط که کادرفنی 
کنار تیم مانده و کار را با جدیت ادامه می دهد 

خیلی ارزش دارد. 

   بازی با صنعت 
بیانی در خصوص بازی مقابل صنعت نفت 
آبادان اظهار داشت: همیشه بازی های ابتدایی 
لیگ سخت بوده، باید ببینیم تیم استقلال 
درون زمین چه شرایطی دارد. با اینکه تیم، 
پیش فصل خوبی نداشته ولی فکر می کنم از 
هفته چهارم پنجم استقلال واقعی و یک تیم 
خوب را خواهیم دید. همه ما برای سربلندی 

استقلال دعا می کنیم. 

در آستانه شروع رقابت های والیبال قهرمانی مردان آسیا

حاشیه های کاپیتان! 


